
 

Protokoll Nr  2024-01 § 18 - § 33 fört vid månadsmöte med SPF 

Seniorerna Mörrum 

 

 Dag: 2024-03-14    

 Plats: Ådalskyrkan    

  31 damer och 13 herrar.     

 § 18 Ordföranden hälsade alla välkomna till dagens möte och särskilt välkommen till Börje 

Gunnevik som ska berätta och visa bilder om bävern. 

   

 § 19 Månadens sponsor januari är Ljungsleds Plantskola och TEKO-tryck i Sölvesborg. Det 

finns presentkort, en fin bricka, disktrasor och mycket mer att vinna i lotteriet.  

    

      § 20 Programmet har alla fått nu, det ligger också på vår webb. Men det tillkommer alltid 

programpunkter med kort varsel. Vi har ett studiebesök på Karlshamnsverket den 18 mars, 

anmälningslista finns. Observera reglerna för klädsel och rörlighet. Vi börjar med lunch på 

BestWestern med 20% SPF-rabatt. Man kan komma och äta lunch tillsammans även om 

studiebesöket inte lockar. 

 

   

 § 21  Seniorrådet hade möte den 6 mars. Vi fick en beskrivning av den s.k. 

Karlshamnsmodellen, dvs hur Region och kommuner samarbetar för att det ska bli som 

bäst för patienterna. Vi fick också en kort introduktion till Gustavsborg där mötet hölls. 

Två av de som arbetar där berättade om Gustavsborg och hur de jobbar där. 

Pensionärsorganisationerna hade lämnat in ett antal frågor som besvarades. Toaletterna vid 

Björnabackens matsal kommer att rustas upp så att de blir mer handikappanpassade. 

Förvaltningschef Torill Skaar Magnusson berättade att man bla a tittar på möjligheten att 

Karlshamn ska få en digital fixare. Kommunen har fått pengar för att utveckla 

demensvården och en lista över utbildningar som gjorts och görs lämnades. En fråga om 

nedläggningen av biblioteket i Mörrum hade ställts. Vi fick rådet att tillsammans med 

olika organisationer i Mörrum bjuda in ansvariga politiker och på mötet framföra 

synpunkter och önskemål. Hembygds-föreningen och SPF Seniorerna Mörrum har båda 

lämnat in en protestskrivelse och vi samarbetar nu om att bjuda in politikerna till Mörrum. 

Hällaryds pensionärer önskar en lokal för social träffpunkt. I samband med om- och 

tillbyggnad av skola och förskola kommer det att finnas en lokal som man kan hyra i 

gamla lärar-bostaden med kök och plats för ca 50 personer. Seniordagen blir 12 september 

i Bellevue mellan kl 11.00 och 15.00. PRO Asarum-Svängsta har skickat en skrivelse till 

Regionen om hörselvården, dvs brist på och långa köer till hörselvården i regionen. Hade 

man bara frågat så kunde nog alla pensionärs-organisationerna skrivet under det 

klagomålet. Det är väldigt långa köer och många blir erbjudna att åka till Malmö och 

privat vård för att få hjälp. Alla kan inte/orkar inte åka till Malmö minst tre gånger för att 

   



 

få sin hörapparat. 

 

 § 22 Om du missat, i år kan du gå på Wienerafton 20 april i Karlshamn och beställa biljetter 

med särskild SPF-rabatt. Biljetterna köps antingen på Lundins bokhandel eller via 

Nortic.se Normalt kostar biljetterna 250 kr men om du anger koden spf24 (små bokstäver) 

så köper du biljetten med 50 kr rabatt. 

 

   

 § 23 Kökslistan ligger bland anmälningslistorna. Vi behöver 4 personer i köket på varje 

månadsmöte. Är du i köket betalar du ingen entré (gäller 4 personer). Har du aldrig varit i 

köket tidigare, skriv ”ny” efter ditt namn så ser vi till att någon van är med första gången. 

 

    

 § 24 Vi hade konstituerande styrelse- och programkommittémöte i går. Vi fördelade de poster 

som inte väljs på årsmötet : Vice ordförande Göran Jonsson, sekreterare Kerstin Karlsson, 

vice sekreterare Inga-Lena Johansson, kassör Mats Jeppsson och Lena Björnvik sponsor- 

och materialansvarig.  

 

Programkommittén består av Mats Jeppsson, Karlie Johansson, Kristina Wallin och Inga 

George. 

 

Föreningen representeras av Inga-Britt Andersson, Inga-Lena Johansson och Tage 

Karlsson med Kerstin Karlsson som reserv på uttagningstävlingen till Hjärnkoll i 

Ronneby. 

 

Föreningens styrelse har skickat en protest till Karlshamns kommun ang. stängningen av 

biblioteket. Vi kontaktar andra föreningar i Mörrum och bjuder in politikerna till 

Stålagården en kväll för att framföra allas synpunkter och lyssna på vad politikerna säger. 

 

   

 § 25 Har du inte redan anmält dig till bussresan till Österlen 16 maj så får du en chans idag. 

Listorna ligger på borden närmast köket när vi slutar. Sen lämnar vi informationen till de 

andra SPF-föreningarna så att vi fyller bussen. Bredvid anmälan ligger ett infoblad om 

resan som du kan ta när du anmäler dig. 

 

   

 § 26 Listor för anmälan till 30-årsjubileet i Hällevik/Nogersund den 13 juni ligger ute. Nu har 

vi priset klart så du som anmälde dig på intresseanmälan ska anmäla dig definitivt, dvs 

bekräfta din anmälan på dagens listor. Skriv också om du är allergisk mot någon mat och 

om du kan köra och hur många passagerare du kan ta respektive om du vill ha skjuts. Som 

vanligt delar passagerarna i varje bil på kostnaden. 

 

   

 § 27 Ytterligare en anmälan att skriva på för 2 april när vi äter dagens lunch på Italii på Piren 

kl. 13.00 och sen går vi på dagbio kl. 15.00 som visar Den sista resan. Filip Hammar tar 

sin far på en resa till Frankrike. De som sett filmen säger den är mycket bra. Max 30 

platser.  

 

   

 § 28 SPF Seniorerna i samarbete med Mastercard och ett antal banker har startat 

Betalningshjälpen, betalningshjalpen.se  Betalningshjälpen är ett utbildnings-initiativ som 

   



 

syftar till att göra det möjligt för fler att kunna delta i den digitala vardags-ekonomin. 

Målet är att bidra till en positiv samhällsutveckling och se till att klyftan till de som är i ett 

digitalt utanförskap minskar. Betalningshjälpen vill att alla ska ingå i den digitala 

ekonomin oavsett förutsättningar och ålder och kunna dra nytta av de digitala 

betalningarnas möjligheter. 

 
 § 29 Nästa styrelsemöte är 10 april. Vill du ta upp något, prata med ordf. eller någon i styrelsen.   

 

 -   

 § 30 Nästa månadsmöte är den 11 april när Git Persson underhåller oss. Git har bl a sjungit i 

Wizex. 

   

 § 31 Börje välkomnades med en applåd. Han hade många fina bilder och berättade intressant 

om uttern och dess liv. Han hade också en uppstoppad utter med sig så nu vet vi hur stor 

den är och hur den ser ut. 

 

   

      § 32 Kaffesamkväm med goda kakor och påföljande lottdragning. (Som vanligt) hade 

vinstbordet utökats med skänkta vinster. TACK för dem! 

   

 § 33 Ordförande tackade alla, påminde om alla anmälningslistorna och nästa månadsmöte den 

11 april och förklarade mötet avslutat. 

   

   

 

Vid  protokollet:                                          Justeras: 

   

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kerstin Karlsson sekr.                                  Inga George ordf. 

   

 


